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Fakulta strojního inženýrství 
Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
    
Akademický senát 
funkční období 2016 – 2019 

 
Pasteurova 3334/7    Tel.: 475 285 511 
400 96 Ústí nad Labem   Fax: 475 285 566 
internet: www.fsi.ujep.cz   E-mail: kontakt.fsi@ujep.cz 

 
Zápis z 23. zasedání akademického senátu Fakulty strojního inženýrství UJEP 

 
Datum konání: 12. 2. 2019 
Přítomni: Ing. Jaromír Cais, Ph.D.; Mgr. Iryna Hren; Ing. František Klimenda, Ph.D.; Ing. 
Pavel Kraus; prof. Ing. Jan Mádl, CSc.; PhDr. Jan Novotný, Ph.D;  Ing. Blanka Skočilasová, 
Ph.D.; Ing. Jaroslava Svobodová, Ph.D.;  
Nepřítomni: Bc. Sofie Žárská;  
Hosté: prof. Ing. Štefan Michna, PhD.; Ing. Petr Majrich, Ph.D;  
Zapisovatelka: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání  
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Doplňovací volby do SKAS UJEP za FSI 
5. Ekonomické záležitosti – rok 2018 
6. Schválení plnění Strategického záměru FSI v roce 2018  
7. Schválení úpravy směrnice děkana 3/2015 Řízení ke jmenování profesorem  
8. Schválení Podmínek přijetí ke studiu na FSI pro akademický rok 2019/2020 

v bakalářském studijním programu Konstrukce strojů a zařízení  
9. Schválení nových členů Vědecké rady FSI UJEP  
10. Zhodnocení funkčního období děkana 
11. Různé 
12. Závěr 

 
Ad 1) Zasedání v 9.00 hod. v budově děkanátu fakulty, zahájil a dále řídil předseda senátu Jan 
Mádl. Konstatoval, že je přítomno osm členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jan Mádl předložil ke schválení návrh programu jednání. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[128]. 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři 
Jaromír Cais a Pavel Kraus. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[129]. 
 
Dorazila senátorka Jaroslava Svobodová. 
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Ad 4) Senátor Jaromír Cais informoval o žádosti AS UJEP o vyhlášení doplňovacích voleb do 
SKAS UJEP za FSI a to z důvodu zániku mandátu senátorku Sofie Žárské, z důvodu velké 
absence. 
 
Návrh usnesení [130]: „Akademický senát FSI vyhlašuje doplňovací volby do SKAS UJEP 
na jedno volné místo. Doplňovací volby se budou konat dne 21. 3. 2019 a to:  

 od 9 do 11 hodin v budově H (v kampusu UJEP) 
 od 11:30 do 13:30 v budově Na Okraji. 

Dále Akademický senát FSI ustanovuje volební komisi pro doplňovací volby do SKAS UJEP 
ve složení: Ing. Jaromír Cais, Ph.D. (předseda), PhDr. Jan Novotný, Ph.D. (člen), Ing. Pavel 
Kraus (člen), Mgr. Iryna Hren (členka).“ 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[130]. 
 
Ad 5) Akademický senát FSI byl informován o ekonomických záležitostech FSI. Bylo 
shrnuto celkové čerpání za rok 2018. 
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 6) Děkan Štefan Michna předložil ke schválení plnění Strategického záměru FSI v roce 
2018. 
 
Návrh usnesení [131]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje plněný Strategického záměru rozvoje FSI v roce 
2018.“ 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[131]. 
 
Ad 7) Děkan Štefan Michna předložil ke schválení změnu ve směrnici děkana č. 3/2015. 
Změna je v článku 2 písm. a. Minimální požadavek v praxi po docentuře je místo pěti let 
změněn na tři roky. 
 
Návrh usnesení [132]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje změnu v čl. 2 písm. a, na tři roky, ve směrnici 
děkana č. 3/2015 Řízení ke jmenování profesorem.“ 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[132]. 
 
Ad 8) Předseda senátu, na základě žádosti proděkana pro studium, který se omluvil 
ze zasedání AS FSI z důvodu jednání, přednesl žádost o schválení Podmínek přijetí ke studiu 
na FSI.  
Nejdříve byl projednán termín podávání přihlášek. 
 
Návrh usnesení [133]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně schvaluje termín přijímání přihlášek pro studijní program Konstrukce strojů 
a zařízení do 31. 5. 2019.“ 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[133]. 
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Návrh usnesení [134]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje Podmínky přijetí ke studiu na Fakultě strojního 
inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem pro akademický rok 2019/2020 
v bakalářském studijním programu Konstrukce strojů a zařízení.“ 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[134]. 
 
Ad 9) Děkan Štefan Michna předložil návrh schválení nových členů Vědecké rady FSI. 
 
Návrh usnesení [135]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem souhlasí se jmenováním prof. Ing. Miroslava Müllera, Ph.D. 
a doc. Ing. Petera Liptáka, CSc. členy Vědecké rady FSI pro období od března 2019 do října 
2019.“ 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[135]. 
 
Ad 10) Předseda senátu konstatoval, že během funkčního období děkana, Štefana Michny, 
došlo k řadě významných změn (personální obsazení fakulty; rozvoj fakulty z hlediska 
stavební, jak z hlediska stávající budovy tak výstavby nové budovy; dále zapojení fakulty 
do významných projektů a grantů).  
 
Děkan Štefan Michna zhodnotil své funkční období na pozici děkana. Byl porovnán 
kandidátní projev a jeho naplnění.  
V projevu bylo cílem mít pět komplexních studijních programů. Tento bod se podařilo splnit. 
K dnešnímu dni je akreditováno pět bakalářských programů a další magisterské a bakalářské 
programy se připravují k akreditaci. 
Co se týká počtu a kvality studentů, bohužel tento cíl nebyl splněn a to z důvodu 
demografické křivky, která je nekompromisní. 
V kandidátním projevu byly zmíněné doktorské studijní programy, bohužel z hlediska 
personálního zajištění studijního programu byl zabezpečen pouze jeden studijní doktorský 
program. 
Prostorové a materiální zabezpečení se podařilo splnit. Proběhla přestavba dílen Za 
Válcovnou a také menší rekonstrukce v budově Na Okraji, kde byla upravena kuchyňka. Dále 
byla schválena stavba nové budovy CEMMTECH. 
V rámci lidských zdrojů a mezd proběhla kompenzační inflace, dvakrát během funkčního 
období (v r. 2016 a v r. 2018), celkové navýšení mezd o 10%. 
Dále fakulta zaznamenala průlom v projektech, povedlo se získat několik významných 
projektů (mezinárodní projekt s TU Dresden, NANOTECH II. za 60 mil., TAČR, U21, 
REPROREG, atd.). 
Senát bere na vědomí. 
 
Předseda senátu poděkoval děkanovi Štefanu Michnovi za jeho dosavadní práci a navrhl 
usnesení. 
 
Návrh usnesení [136]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně kladně hodnotí funkční období děkana Štefana Michny.“ 
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Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[136]. 
 
Ad 11) Bez komentáře. 
 
Ad 12) Předseda senátu Jan Mádl poděkoval přítomným za účast. Dále bylo konstatováno, 
že při dnešním zasedání byla přijata usnesení č. 128 až č. 136. Předseda poděkoval všem 
senátorům za jejich vykonávání funkce. 
 

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r.  

Ověřili: Jaromír Cais, v. r.  

 Pavel Kraus, v. r. 

 
V Ústí nad Labem dne 12. února 2019 
 
        prof. Ing. Jan Mádl, CSc. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 
 
Příloha č. 1 Strategický záměr FSI v roce 2018 
Příloha č. 2 Směrnice děkana 3/2015 Řízení ke jmenování profesorem 
Příloha č. 3 Podmínek přijetí ke studiu na FSI pro akademický rok 2019/2020 v bakalářském 
studijním programu Konstrukce strojů a zařízení  
Příloha č. 4  a) Životopis prof. Müller  
  b) Životopis doc. Lipták 


